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Abstract

Local communities witnessed a series of reforms in various fields, including political,
economic and social, wich has achieved many achievements aimed at developing the local
communities system. Despite the importance of these reforms, they still suffer from obstacles
to the performance of the desired purpsse.so these reforms must be considered in order to
absorb shortages and increase the effectivess and efficiency of local communicate .

B sustainable development is that have the ability to continue and to stability .
sustainable development can not be limited but is a concept ,included economic, social ,
political and environment dimensions.

It's an interactive kinetics development that takes upon itself you fulfill the needs of
individuals compromising the future of the posterity.

Resume

Les communautes locales ont subi une serie de reformes dans divers domains et
economiques et social et politique de mombreuses realisations visent a devlopper le systéme
de communautes locales. Malgre | inportance de ces reformes mais ils souffront encore d
obstacles empechant la realisation du but recherche donc, ces reformes doivent etre
considereis a fin de resorbe les penuries et d acroitre leffecacite des communautes locales.

Le developpement durable est le devloppement avec le capactie de continuer et la
stabilite ou elle ne peut pas etre limitee dans le limites, mais est un concept large qui inclut
des dimensions economiques et social et politique ainsi que linvironnement ¢ est un
developpement interactif et dynamique qui s engage a repondre aux besoins des individus

sans comproneur le future des generations futures.
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